
Intervjuguide – Sykepleiere sin erfaring med overgang til multidose i E-resept 
 

Formålet med intervjuet 
Formålet med intervjuet er å samle tilbakemeldinger og erfaringer med sykepleiere som kan 
benyttes til å gjøre overgangen til multidose i e-resept lettere for fremtidige kommuner og 
klinikker som skal gjennomgå overgangen. Formålet er også å kartlegge utfordringer med 
utstyr, rutiner og kommunikasjon som kan jobbes videre med for å gjøre arbeidsflyten 
lettere ved senere bruk.  
 
Dette er et semistrukturert intervju hvor det blir satt opp ulike temaer til intervjuet med 
forslag til spørsmål. 
 

 
Tema 1 – Erfaringer før overgang til Multidose i E-resept (opplæring, informasjon) 
 
Forslag til spørsmål: 
1. Kan du forklare hvordan det opplevdes fra du først fikk høre om at dere skulle ta i bruk 

Multidose i E-resept og frem til dere startet selve overgangen? 
2. Hvordan var opplæringen i forkant av overgangen? 
3. Hvilken erfaring har du fra informasjonsflyten i forkant av overgangen?  
4. Er det noe du skulle ønske ble utført på en annen måte før overgangen? 

 
Tema 2 – Erfaring under overgangen til Multidose i E-resept (den første måneden med bruk 
av Multidose i E-resept) 
 
Forslag til spørsmål: 

1. Oppstod det noen utfordringer under oppstarten av Multidose i E-resept? 
2. Var du klar over hvordan du skulle forholde deg til overgangen? 
3. Er det noe du skulle ønske ble utført på en annen måte under den første måneden av 

overgangen? 
 
Tema 3 – Erfaring etter overgangen til Multidose i E-resept (etter en måned med bruk av 
multidose i e-resept frem til d.d).  
 
Forslag til spørsmål: 

1. Hvordan opplevdes det å arbeide med multidose i E-resept? 
2. Viste du hvordan alt skulle utføres? 
3. Oppstod det noen utfordring etter overgangen til multidose i E-resept? 
4. Er det noe du skulle ønske ble utført på en annen måte under den første måneden av 

overgangen? 
 
 


